
 

Referat fra FAU-møte nr 4, skoleåret 2022-23 

 
Fellesrommet på Samnanger Barneskule 28/8-2023, kl 19:30 – 21:00 
 

Møteleder og referent:  Øyvind Østerås 
Inviterte:  Foreldrekontakter ved Samnanger Barneskule, samt rektor og 

avdelingsledere ved barneskulen 
 

 
 

2022/23-15 Godkjenning av innkalling og referat 
 

   Vedtak:  Innkalling og referat ble godkjent 
 

 
2022/23-16 Evaluering av arbeidet i FAU 2022/23 

FAU evaluerer egen innsats sist skoleår og vurderer ev. 

endringer som anbefales til neste FAU. 
    

Momenter:  
Evaluering: Jobbet greit med uteområde og trafikksikkerhet. Skryt til leder. 

Skrivet som ble sendt vedr. SFO var bra. FAU har vært drevet ryddig. Debatten 
var nyttig. Fint at skolen er imøtekommende når det er saker som skal tas opp, 

lavterskelmøter. Ble gjort et godt arbeid i forbindelse med budsjettarbeidet.  
 

Neste FAU – bli bedre på å formidle FAU-arbeidet ut til foreldrene – bruk lenke til 
referatene i Visma. Nye FAU bør vurdere M365/Teams, eller om man vil fortsette 

med e-post. Oppfordre nye foreldrekontakter til å ha felles arrangementer på 
trinnet for å unngå for mye skille mellom klassene. Forslag om felles innkjøp av 

gaver til lærere/assistenter til jul/sommer? Nye FAU kan diskutere dette. Det er 
et ønske fra skolen om at FAU diskuterer mobilbruk/å ha mobil og smartklokke 

på skolen.  
 

 
2022/23-17 Busskort 

Gjennomgang av regler for å få busskort til skolen. Hva er 

kriteriene for å få busskort? Hvilke utregninger legges til 
grunn vedr. avstand? 

Det er Fylket som beregner avstanden. Det blir ikke tatt hensyn til gangveier 
som ikke brøytes o.l. Dersom det er spørsmål, send e-post til rektor. Så kan hun 

videreformidle spørsmålet.  
Det kan søkes om busskort knyttet til enkeltsaker ved særlig farlig vei eller 

funksjonshemming. Rektor har etterspurt retningslinjer hos kommunen for slike 
enkeltvedtak.  

 
2022/23-18 Eventuelt 

- Åpning av bassenget på Tysse 
I Samningen sto det at bassenget skal åpnes etter høstferien. Rektor har ordnet 

det slik at det åpner første uken i september ved å minne kommunen på at FAU 
har fått avtale om tidligere åpning og senere stenging av bassenget.  

 



 

- Ny leder for oppvekst i kommunen (Rektors nærmeste leder). Hun har gitt 

et veldig godt inntrykk. Ny konsulent på skolen 1. august.    
  

- Ingebjørg Aa. Olsnes er ny avdelingsleder for 1.-4. klasse. Lykke til! 
 

- Det pågår litt bygging (et sykkelskur og et boss-skur). og trafikksikring. 
Den nye rundkjøringen fungerer etter hensikten.  

 
- Det er kjøpt inn lekeapparat og to mål til grusbanen som ligger lagret på 

Frøland. Det er bevilget penger til underlag og montering. Det arbeides 
med en plan for plassering på skoleområdet. Musikkbingen (containeren 

på grusbanen) skal flyttes.  


